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第三屆榮譽博士學位頒授典禮

HSUHK Recognised by International Assessments
恒生大學於國際評鑑表現優異

Interview with University Librarian Mr Michael Cheng
圖書館館長鄭世福先生專訪
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Campus Express

On 16 February 2023, the Honours Academy (HA) invited Dr Allan 
Zeman, one of the HA’s Professional Fellows and the Chairman of 
Lan Kwai Fong Group, to share his thoughts on the topic ‘Gear Up 
for Our Post-Pandemic Future: Opportunities in Hong Kong and 
Greater Bay Area’ and discuss what we can expect in this post-
pandemic era. 

Based on his personal and professional experiences having 
established an internationally-renown listed company, Dr Zeman 
shared his advice on how to stay ahead of the curve in the face of 
adversity. He also encouraged HA students who will soon be part 
of the workforce, to seize the opportunities abundantly available in 
Hong Kong and the Greater Bay Area.

榮譽學院於2023年2月16日舉辦講座，邀請了學院專業院使、
蘭桂坊集團主席盛智文博士主講「創建疫情過後之未來：香港
和大灣區的機遇」，探討後疫情時代的機遇。

盛智文博士從個人成長、創業到建立上市公司的過程，分享在
逆境中成功的經驗。他又鼓勵學員好好把握香港與大灣區的發
展機遇。

20 Honours Academy (HA) students spent a meaningful week in January 
2023 in Singapore, as part of the Global Immersion Programme. During the 
trip, HA students visited the National University of Singapore to meet with 
startup creators and industry leaders. They also visited Singapore’s historical 
landmarks, heritage sites, and the state-of-the-art water treatment technology 
to enhance the awareness of heritage conservation and environmental 
protection.

HA Professional Fellow Dr Allan Zeman’s Seminar       

榮譽學院專業院使盛智文博士講座

HA Singapore Global Immersion Programme       

榮譽學院新加坡交流團

Dr Allan Zeman talks about a positive future in the post-pandemic era.
盛智文博士探討後疫情時代的各種機遇。

HA students in Singapore as part of the Global Immersion Programme.
榮譽學院舉辦「海外沉浸計劃」，赴新加坡交流。

榮譽學院首次舉辦「海外沉浸計劃」，20 名學
員於 2023 年 1 月到新加坡進行一星期的交流考
察，包括參觀新加坡國立大學，與師生、初創
企業家及行業領袖交流。此外，學員亦參觀當
地企業、歷史地標、文化遺產和淨水設施等，
加強保育文物和環保意識。
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